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‘Hoe langer ik dit  
vak doe, hoe leuker  
ik alles vind’

PORTRET

Om de week portretteert Medisch Contact een arts: over het 
doktersvak én het leven daarnaast.  Wat doet u buiten uw werk? 
Bent u wel in balans? Of beleefde u iets bijzonders of aangrijpends? 
Doe mee en mail ons: redactie@medischcontact.nl 
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Leeftijd: 36
Werk: aios radiologie, 

Amsterdam UMC (0,8 fte)
Privé: woont samen met  
Lars, twee kinderen van  

1,5 en 4 jaar

Aios radiologie Eva Poelman denkt dat 
artificial intelligence haar vak alleen 
maar leuker gaat maken: ‘Dan blijven de 
ingewikkelde dingen voor ons over!’

E
va Poelman kwam erachter dat ze radioloog 

wilde worden, toen ze tijdelijk als anios neuro-

chirurgie werkte. ‘Bij de eerste bespreking 

kwam daar een radioloog aan het woord die 

echt alles wist. Voor mij is de puzzel van wat er aan de 

hand is met een patiënt het meest interessante deel van 

de geneeskunde. Toen wist ik dat ik die kant op moest.’

Het eerste jaar van de opleiding was pittig: ‘Je voelt je 

eigenlijk weer een coassistent: alles is nieuw, je moet 

alles nog leren. In het tweede jaar werd het leuker en 

vanaf het derde jaar had ik het idee: ik snap het. Maar er 

blijft voldoende over om te leren, zoals het doorgronden 

van de MRI-diffusiesequenties. Dat is ingewikkelde 

materie, en ik kan ermee werken hoor, maar het is leuker 

om het volledig te snappen.’

CORONACRISIS
De laatste maanden zijn druk geweest, door de corona-

crisis: ‘De arts-assistenten hebben allemaal hard 

gewerkt: twee avonddiensten per week, in plaats van 

één of twee per maand. Dat was belastend voor het 

thuisfront, maar het voelde goed om een echte bijdrage 

te kunnen leveren. Net zoals onze laboranten dat deden. 

Zij hebben al die CT-scans bij de covidpatiënten gemaakt. 

In de beginfase hebben ze vaak onbeschermd gewerkt 

met mensen van wie soms later pas bleek dat ze 

covid-19 hadden. Zij verdienen echt erkenning voor 

hun harde werken tijdens deze crisis.’

NEPDOKTERS
En hoe zit het met de waardering voor radiologen zelf? 

‘Ik zat ooit tijdens een mdo achter een specialist die 

tegen een collega een grap maakte over dat radiologen 

nepdokters zijn, maar dat sentiment is wel zo goed als 

verdwenen. Zeker bij jonge artsen. We gebruiken onze 

stethoscoop misschien niet, maar we hebben hetzelfde 

perspectief als andere artsen, we moeten hetzelfde 

weten van een ziektebeeld, we kijken er alleen vanuit 

een andere hoek naar. Het helpt overigens niet als 

 minister van Financiën Wobke Hoekstra dan tijdens de 

Algemene Beschouwingen zegt dat artificial intelligence 

(AI) de radioloog overbodig maakt. Ik geloof dat trou-

wens ook niet. Ik denk dat AI ons vak wel leuker gaat 

maken, omdat deze veel standaardhandelingen kan 

 overnemen. Dan blijven de ingewikkelde dingen voor 

ons over!’

FELLOWSHIP
In mei is ze klaar met de opleiding tot radioloog. En dan? 

‘Ja, dat is de vraag. Ik zou graag een fellowship gaan 

doen om me verder te bekwamen, bijvoorbeeld mamma- 

of abdominale radiologie. Hoe langer ik dit vak doe, hoe 

leuker ik alles vind.’ Sophie Broersen


